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 Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen onsdag den 26. februar kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Jan 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Referat Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden  Godkendt  

2 17.20 Orienteringer  Meddelelser  
 Formanden 

Intet 
 Skoleledelsen 

- iPads: Efter henvendelser er det besluttet, at der ikke 
udleveres iPads efter sommerferien. Passer med 
Trivselskommissionens anbefalinger 

- Beredskabsplaner: Hændelse i Sverige med 
skoleskyderi. Forvaltningen har sat en opdatering af 
PLOV i gang.  

- Ansættelser: I gang med ansættelsesprocedure af ny 
afdelingsleder. Der er repræsentanter fra SKB, ledelse 
og medarbejdere i ansættelsesudvalget. Kasper har haft 
flere besøg af mulige ansøgere. 

- Kompetenceforløb: Der er sat kompetenceforløb i gang 
på kommende 0. og 1. årgang, første gang i dag. Der er 
planlagt en gang mere samt et besøg i NEST-klasserne 
på Absalons Skole. Forløbet varetages af psykologer fra 
PPR. 

 Medarbejder repræsentanter  
Der er vedtaget en besparelse på rengøringsområdet på 
skolerne, hvor der skal indsættes robotstøvsugere. I den 

 



 

 

forbindelse har man besluttet, at medarbejderne bliver 
forflyttet internt, og dermed skal arbejde på andre skoler. 
Der er skrevet et indlæg til avisen fra medarbejderne på 
KLM. 
Det er ligeledes taget i ledelseskredse. 

 Elevrådet 
Elevrådet har lavet et spørgeskema vedr. madordningen. 
Der er lavet tre versioner i forhold til alder. 
Svarene er ikke behandlet endnu. 

 Andre 
Intet 
 

3 17.35 Skolemadsordning  Drøftelse af henvendelser vedr. socialbalanceret model 
Henvendelser vedr. den økonomiske del, hvor ikke alle kan 
være med. Formanden udtrykker, at det er vigtigt, at der 
kommer styr på denne del, der skal være lige vilkår for alle. 
 
Skolen har ligeledes fokus på, at der bliver gjort noget ved 
den økonomiske del. Det kunne f.eks. være, at man kunne 
søge om støtte eller ”friplads”. Skolen kan ikke gå ind i den 
politiske del. 
 
Der pågår også evalueringer fra medarbejdere på skolen. 
Der er bl.a. nedsat et udvalg, og ledelsen holder møde med 
DDM ca. hver anden uge. 

 Præsentation af løsninger fra andre kommuner ved KB.  
Kasper præsenterer modeller fra andre kommuner. 

 SKB udtrykker: 

Aftaler vedr. eventuel 
henvendelse til SBU 
samt kommunikation 
på Aula: 

 
SKB vil henvende sig 
til SBU med et skriv og 
invitere dem til møde 
på skolen (Jan, Chris 
og Mikkel) 
 

Efter mødet d. 6. 
marts med DDM laver 
KB et informationsbrev 
via AULA til forældre 
vedr. de kommende 
tiltag i madordningen.  
 



 

 

o Det kan være problematisk, at der skal abonneres 
for en måned ad gangen. Evt. et ønske om at kunne 
tilvælge dage. 

o Evt. forespørgsel til DDM i forhold til 
lærernes/pædagogernes arbejde i forhold til betaling 
for den tid, som lærere og pædagoger bruger. 
Ligeledes mangler der løsninger i forhold til allergier 

o Hvad kan der gøres, når klasser er på ture/lejrskole 
osv.? 

o Opmærksomhed på, hvornår der kan købes andet 
mad fra kantinen. 

o DDM har fra starten talt om det fællesskab, der er 
ved at være med i madordningen – SKB udtrykker, 
at det er et stort problem, at det her ikke er lige for 
alle. 

o Vurdering af, hvordan elever evt. involveres med en 
eller anden form for belønning 

 Der skal være opmærksomhed på, hvad der var på skolen 
før. 

 I forhold til evaluering er der oprettet en side på Teams, 
hvor medarbejdere kan evaluere, og det er bl.a. disse input, 
der tages videre til DDM. 

 Anbefaler, at forældrene skriver direkte til DDM, da det er et 
privat firma. 
 

 Der er evalueringsmøde d. 6. marts. SKB har forslag til krav 
til DDM: 

o Flexible abonnementer 
o Socialt balanceret 
o Retail salg 



 

 

o Allergier 
o Betaling for skolens arbejdstid – Afklares inden 1. 

aug. 
 Forsøgsordningen løber frem til 1. maj 2025. 

4 18.35 Budget 2025  Gennemgang og godkendelse 
 Skolen: 

- Ligesom de sidste år, passer budgettet for børn i 
specialtilbud ikke overens med virkeligheden. 

- Skolen har arbejdet med, at bevare børn i almen, 
og det er lykkes bedre. 

- I år er der taget kr. 1.000.000,- fra almen til børn i 
specialtilbud. 

- De helt korrekte tal i budgettet er først klar i marts. 
- Der skal ikke betales i samme omfang til klub i 

kommende skoleår. Ressourcerne skal bruges til 
betaling af udvidet åbningstid. Endvidere er skole 
og klub i dialog ift. eksempelvis musical på 
mellemtrinnet. 
 

Der er budgetteret med et merforbrug på skolen på lige 
omkring kr. 450.000,- 
 

 SFO: 
- Budgettet ser fint ud, og ligner meget de 

foregående år. Lidt flere penge, da der kommer en 
klasse mere i indskolingen, da der kun er to klasser 
på 3. årgang. 
 

Budgettet er godkendt for både SFO og skole. 
 

 



 

 

5 19.00 Kvalitetsprogrammet for 
Folkeskolen 

 Større ændringer af timefordelingsplanen 
(minimumstimetallet)  
Kasper præsenterer de væsentlige ændringer. 
 

 Drøftelser af rammerne omkring skoledagens længde.  
Skolen anbefaler, at skoledagen gøres så kort som muligt. 
Timebankens anvendelse og skoledagens længde drøftes 
med skolens LMU (Lokalt MED udvalg), og vurderer, 
hvordan skolen lever op til de SKAL aktiviteter, der 
beskrives i kvalitetsprogrammet. 

 Bestyrelsen bakker op om skoleledelsens anbefaling om at 
anvende timebanken til 2-voksen ordning (dermed 
afkortning af skoledagens længde. Det er særligt i 
indskolingen og mellemtrinnet, at skoledagen bliver kortere.   

 Valgfag i udskolingen 
Der er flere valgfag i kvalitetsprogrammet. Det bliver flere 
lokale valgfag. Det betyder, sammen med yderligere 
fagopdelte timer, at skoledagen bliver længere fra 6.-9. 
årgang. 

 Juniormesterlære  
En mulighed for at de elever, der ikke trives i den almene 
folkeskole, men som er praksistalenter, og som kan have 
gavn af at være i praktik to dage om ugen, og vil ikke have 
undervisning i alle fag. 

 

6 19.45 Rygning / Vapes  Sådan arbejder vi forebyggende og indgribende på skolen 
Flere og flere unge vaper, og aktivt bruger e-cigaretter/puff 
bars/vapes eller snus. Det ser vi også på KLM. 
Klm’s tilgang er, at: 

- skolen er røg- og nikotinfrit område 
- Oplysning i klasserne ved SSP (7. årgang) 

 



 

 

 - Forslag om foredrag/dialog – Ung til ung 
(Kommunalt) 

- Tiltag omkring ekstra rundering i pauser 
- Kontakt til forældre 

SKB bakker op om Ung til ung konceptet. 
7 20.05 Eventuelt  Henvendelse vedr. lus på skolen på 7. årgang 

o Kasper har  været i kontakt med forælderen, og er 
umiddelbart klaret ved dette. 

 


